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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 6. 9. 2021 

 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, prof. Macková, 

prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, Ing. Valentová, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, 

prof. Willi  

Informace rektora:   
➢ Přivítal všechny na první poprázdninovém jednání kolegia rektora. 
➢ Zahájil komentářem k iniciativě NE!MUSÍŠ TO VYDRŽET – je důležité se tomuto tématu 

průběžně věnovat. V polovině července byla zřízena Schránka důvěry, která by měla pomáhat 
vytvářet a udržovat zdravé vztahové prostředí. Její obsah, jak bylo dohodnuto, bude přístupný 
předsedům obou fakultních senátů. Otevřenou otázkou je anonymity příspěvků do této schránky. 
Funkčnost tohoto nástroje bude rektor průběžně diskutovat s oběma předsedy fakultních AS.  
S předsedkyní AS DF MgA. Petrou Vodičkovou již podrobné jednání proběhlo, s předsedou AS 
HF prof. Jiraským se uskuteční v tomto týdnu. AS DF se problematikou nastolenou iniciativou 
NE!MUSÍŠ TO VYDRŽET intenzivně zabývá a bude v průběhu září dále zabývat na pracovních 
schůzkách.  

➢ AS JAMU – na zasedání 29. 7. 2021 schválil novelu studijního a zkušebního řádu a bylo 
dohodnuto, že rektor ve spolupráci s děkankou HF a senátem zřídí pracovní skupinu, která se 
bude zabývat otázkou klasifikací absolventských výkonů.  

➢ ČKR – 1. 8. 2021 zahájilo práci v červnu zvolné a částečně obměněné předsednictvo, v čele s 
nový předsedou prof. Martinem Barešem, rektorem MÚ, který rektory informoval o svém jednání 
s ministryní financí Schillerovou, na němž byl potvrzen plánovaný nárůst rozpočtu pro VŠ.  

➢ Jak bylo dohodnuto na prvním jednání nové Rady RUV, která proběhla za předsednictví 
náměstka Dolečka 30. 6. 2021 v Praze na MŠMT, navrhli po vzájemné dohodě: rektor JAMU za 
garanta segmentu Hudba prof. Kunta a rektorka AMU za garanta segmentu Scénické umění prof. 
Hančila.  

➢ 15. 9. 2021 proběhne v Praze přípravné jednání čtyř rektorů UVVŠ k prodloužení rozpočtového 
kontraktu s MŠMT i k problematice akreditací doktorského studia. Kvestorka připomněla HF, že je 
v tomto týdnu potřeba reagovat na hodnotící zprávou komise NAÚ k akreditaci Multimediální 
kompozice. 

➢ Bylo schváleno datum udělení čestného doktorátu 15. 10. 2021, které dohodl s Jonem Fossem 
děkan Francán.  

➢ Návrhy na cenu MŠMT – děkanka Willi již dříve avizovala, že HF chystá návrh – uzávěrka je 
30.9. 

➢ Kolegium se shodlo, že za 14 dní se jednání kolegia odehraje kontaktně v DnO. 
 
Informace kvestorky:  

➢ Epidemiologická nařízení – nás se týká především nošení roušek a respirátorů v budovách 
univerzity. Každá součást dostala podklady s pravidly jimi určenými. Připomněla aktivitu všech 
součástí k podpoře očkování všech zaměstnanců a studentů. Všechny osvědčení o očkování 
musejí být zaznamenány v aplikaci na ISu. Kvestorka apeluje k nerozvolňování opatření 
minimálně do 30. 9. 2021. 

➢ Vrcholí příprava výběrového řízení investic letošního Plánu realizace. Bude navazovat příprava 
technologického zázemí Plánu realizace na rok 2022, který podléhá schvalování správní radou – 
odesílá se na ministerstvo. 
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➢ Všechny plánované rekonstrukce na našich budovách proběhly dle plánu nebo se dokončují. 
Malý problém při rekonstrukci auly na HF – velice pečlivě budou kontrolovány všechny vícepráce. 
 

DF:  
➢ Děkan přivítal Ing. Mgr. Valentovou, jako novou tajemnici, která nastoupila v minulém týdnu. 
➢ Ve středu a čtvrtek se uskuteční dvě premiéry – Čajová rapsodie v režii Michala Zetela a Večer 

tříkrálový v režii Ivo Krobota. Večer tříkrálový byl již v open-air verzi předpremiérově uveden 
v červenci zahradách pod Petrovem a v srpnu v atriu Divadla na Orlí.  

➢ Vyjádřil se k iniciativě NE!MUSÍŠ TO VYDRŽET, která vytváří velký tlak na akademickou obec 
jako takovou. Je třeba velmi citlivě pracovat se studenty i pedagogy, intenzivně se touto 
tematikou zabývá AS DR a fakulta k tomuto tématu připravuje přednášky společnosti Konsent.  

 
HF:  

➢ Děkanka Willi informovala o celé rekonstrukci auly na hudební fakultě. Dle jejího názoru, se vše 
podařila tak jak mělo, zvýšení kvality ozvučení a přenosu zvuku, a neméně její osvětlení je 
razantní.  

➢ Problematiku akreditací již rozebíraly s proděkankou pro studium doc. Goliášovou.  
➢ Těší se, až se všichni potkají na koncertě v nové aule HF.  

 
Informace pror. Mackové:  

➢ V pondělí 13. 9. 2021 proběhne setkání na UP v Olomouci – kde ve spolupráci s plzeňskou 
Západočeskou univerzitou budou projednáváno CRP k otázkám online a distanční výuky. Velice 
aktuální téma vzhledem k výuce v období coronavirové epidemie. 

 
Informace pror. Medka:  

➢ 20. 9. 2021 proběhne hodnocení CRP 21 najednání kolegia. Informoval o projektech CRP 22 – 
proběhla jednání s AMU, kde se přikláníme k zapojení se do internacionalizace a inciativy 
k zapojení se do aktivit v rámci předsednictví ČR v EU. StudyArt. 

➢ Diskuze k Plánu realizace strategického záměru 20-22.  
➢ Navrhuje schůzku všech prorektorů na 15./16.9. k CRP. 

 
Informace pror. Hlavici:  

➢ Přes prázdniny – dvě pozitivní zprávy – z každé fakulty byl vybrán jeden zástupce na Týden vědy 
a techniky AV ČR a také na konferenci doktorandů vysokých uměleckých škol Teritoria umění. 
Obě akce proběhnou na začátku listopadu. 

➢ Probíhá sběr do Modulu 1 Metodiky 17+, řeší s proděkany pro výzkum. 
➢ Poprosil fakulty ke spolupráci na zjištění kontaktů všech laureátů čestných doktorátů na naší 

akademii pro přípravu publikace k výročí 75. výročí JAMU. Termín do 31.10., zaslat ředitelce 
Nakladatelství JAMU K. Hanákové. 

➢ Do 15.9. je možno podávat návrhy na nové hodnotitele NAÚ (studenty i pedagogy). Připravuje se 
novela Statutu NAÚ s vyššími odměnami pro hodnotitele i s větším zastoupením v oblasti Umění.  
 

Informace pror. Spilky:  
➢ ČD J. Fosse: koordinační schůzka se uskuteční 9. 9. v 10 00. Je dokončena pozvánka, text 

diplomu byl předán k překladu, pracuje se na scénáři. Je zajištěna hudební složka – fanfáry + 
vystoupení studentů HF (Janáčkovo Mládí 2. a 4. věta), koordinuje doc Petráš. Nutno určit 
ceremoniáře a promotora ze strany DF. 

➢ Mutace anglické verze webu se by měla být spuštěna v plánovaném termínu k 1.10.2021. 
➢ 8. 9. 2021 proběhne schůzka s koordinátory pro prezentaci JAMU na studentských veletrzích. 
➢ Setkání CRP Virtuální mobility 21. 9. na OU – proběhne pravděpodobně online. V rámci tohoto 

projektu se 22. 9. se uskuteční na AVU jednání segmentu UVŠ, kde budou shrnuty výsledky 
práce ve fokusních skupinách. 

 

https://www.zcu.cz/cs/University/Faculties-institutes-departments/index.html
https://www.zcu.cz/cs/University/Faculties-institutes-departments/index.html
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Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  
➢ Byla vydána tisková zpráva k Večeru tříkrálovému a k inscenaci Čajová rapsodie. 

   
DnO – MgA. Petr:  

➢ Informoval o provozu v DnO během prázdninových měsíců. 
➢ Připraví učebnu manažerství na 20. 9. pro kontaktní zasedání kolegia rektora.    

 
Astorka – MgA. Vodička: 

➢ Ředitel doplnil kvestorkou zmíněné podmínky pro ubytování na kolejích; prozatím to není zásadní 
problém našich studentů, protože většina se jich bude ubytovávat až po MSLJ (tzn. po 20. září 
2021), což bude souviset nejen s blížícím se začátkem výuky, ale i zkoušení zahajovací akce 
zimního semestru ak. roku 21/22 na DF; prozatím se jako problematické ze strany návštěvníků 
Astorky jeví dodržování pravidla o nošení respirátoru ve vnitřních prostorách - vrátní byli 
instruováni, aby byli ve vyžadování důslední; 

➢ Na konci června dal dosavadní nájemce restaurace výpověď (byla po dohodě akceptována); 
ředitel uskutečnil jednání s případnými zájemci, ale vzhledem k blížícímu se omezení 
souvisejícímu s plánovanou rekonstrukcí Astorky a současným stavem inventáře může být 
získání nového nájemce komplikovaným 

 
Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 20. 9. 2021 v 10:30 hod. v DnO.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


